
Formandens beretning 2023.03. 

/ Jeg vil gerne ønske alle fremmødte lejere og ejere velkommen Ɵl generalforsamling 2023, med et 
Ɵlbageblik på hvad der har været af akƟviteter, i løbet af året som er gået. 

 

/ Vi fik samlet et snerydningshold eŌer et år med snerydning udefra. Snerydningsholdet, er sammensat af, 
Per Munk, Mark 85, Marcus 87, samt reserver Steffen og Rene. Selv om vi ikke fik sne før jul, har udvalget, 
været i gang nogle gange her i det nye år, og saltet og ryddet sne. Superfint. 

/ Da der havde været uheld med et Kabel Ɵl lamper i hækken ved Mikael og Anna. Det blev nødvendigt at 
leje en Bob Cat, da der skulle graves et stykke på ca. 20 m, i en dybde på ca. 1 m, for at få lagt et nyt kabel 
ned. EŌf. Skulle det fyldes, og der skulle ligges fliser på plads igen. DeƩe blev udført af ca. 7 personer herfra 
foreningen. Desuden, mens vi havde Bob CaƩen, blev der gravet ca. 40 cm jord væk bag affaldscontainerne, 
ved vendepladsen. Der blev lagt en dug, samt fyldt op med skærver, som giver et rigƟgt godt fodfæste, når 
beboerne puƩer affald i containerne, på bagsiden af disse. 

/En stor tak Ɵl det Team, Virkelig godt gået. 

/ Vi har også aĬoldt en AkƟvitetsdag. Der var mødt ok mange op Ɵl dagen, som bød på fliseopretning. 
Sandkasse tømning, oprydning, samt maling m.m. En god dag med lidt godt Ɵl ganen. Tak Ɵl de fremmødte. 

/Festudvalget valgte at aĬolde en vejfest, for alle i KeƩeholm. Der var stor opbakning, fra en del beboere 
ved den lille legeplads, hvor vores fælles telt var opsat. En kæmpe grill var skaffet, og en paƩegris, lå på 
grillen, og blev Ɵlberedt. Der blev festet og hygget Ɵl den lyse morgen. Virkelig et super arrangement, som 
helt sikker bliver stablet på benene her Ɵl sommer på et Ɵdspunkt. Tak.. 

/Det grønne udvalg har haŌ en rigƟg fin sæson, med mange deltagere, som har knoklet med at få 
KeƩeholm, Ɵl at se så flot ud som den gør. Vi skal vi alle være stolte af. Tak for hjælpen. 

/ Græsslåningsmaskinen bliver passet og plejet af MarƟn og Steffen, så der kan fejres sne og slået græs. Jeg 
ved det kræver noget arbejde for at holde den kørende opƟmalt, hele året. Super. 

/ Hæk klippe Task Force, har endnu i løbet af året 2 gange, forår og eŌerår, klippet hæk hele vejen rundt 
området. 

Det er et stort arbejde, men i har igen gjort en kæmpe indsats. Flot stykke arbejde. 

/ Vi har også nået at få hevet 5 stk. træstubbe op med rod. Det var rart at få det gjort så man kunne få 
udjævnet og gjort pænt igen. 

/ Legepladsudvalget har i den grad også været på. Der blev lavet Påske skaƩe legs arrangement, og 
fastelavns dag med at slå KaƩen af tønden, som jeg husker, blev aĬoldt i ok vejr. Tak for indsatsen for de 
yngste. 

/ Jeg vil lige nævne at vores skralleordning fakƟsk fungerer rigƟg godt. Der er stort set styr på de containere 
Ɵl sorteringsaffald, på nær et par små smuƩere. Fortsæt med den fine disciplin. 

/Vedr. Den store grønne container, har der ikke været de store problemer med sorteringen. Det er virkelig 
super, vi eŌerhånden har styr på den del. 

Tror også at el/ maling, rummet kører ok. (spørg Per) 



/Til alle udvalg, og personer, jeg har nævnt, og ikke nævnt vil jeg sige at alt har fungeret helt uden 
problemer af nogen slags.  

Alle skal have en stor tak. 

/ Malurten!! Der køres generelt stadig for stærkt når folk skal køre ind Ɵl deres matrikler. 

Husk max gå tempo !! 

/ Til alle KeƩeholmere. Kom gerne med forslag Ɵl bestyrelsen løbende. Lad os tage en snak om evt. 
muligheder. 

  

 

  

  


